
Title (en)
Device for the fixation of a ballistic protection and structure equiped with such a device

Title (de)
Vorrichtung zur Positionieren eine ballistische Panzerungsplatte und Struktur mit einer solchen Vorrichtung

Title (fr)
Dispositif de positionnement et fixation d'un élément de protection balistique et structure équipée d'un tel dispositif

Publication
EP 2634524 A1 20130904 (FR)

Application
EP 13156216 A 20130221

Priority
FR 1200609 A 20120229

Abstract (en)
The device (1) has an element (3) integral with a structure (100), and receiving a telescopic arm (4). A supporting unit is interdependent of an end
of the telescopic arm. A ballistic protection element (101) is attached to the supporting unit by a hinge (5a). The supporting unit comprises a tubular
horizontal part (5), which is located above the protection element. The arm and the element are intended to be fixed at the structure levelled with an
upper part of the device. The horizontal part is prolonged with ends by a vertical part (5b) on which the protection element is fixed.

Abstract (fr)
L'invention a pour objet une structure ainsi qu'un dispositif de positionnement et fixation. Dispositif de positionnement et fixation (1) d'au moins un
élément de protection balistique (101) sur une structure (100), telle un véhicule (100), dispositif caractérisé en qu'il comporte au moins un longeron
(3), pouvant être rendu solidaire de la structure (100), et recevant un bras télescopique (4), un moyen support (5) étant solidaire de l'extrémité du ou
des bras (4), l'élément de protection (101) étant attaché au moyen support (5) par un moyen de liaison (5a), bras (4) et longerons (3) étant destinés
à être fixés à la structure (100) au niveau du toit de celle-ci.
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